
 

 
 
 
 
 
 

 

 

  

 

 

MARIESTAD 

 

Orgnr 866001-0813 

Styrelsemöte  Protokoll  

   

Datum och tid 2023-10-30 

Plats  Nygatan 17 

Närvarande  Hans-Bertil Fransson 

  Göran Bjursten 

Ewa Colliander 

  John-Gunnar Nilsson  

  Anne-Catrine Persson 

  Ann-Brith Gustafsson  

  Birgitta Ribbstedt 

  Gunilla Ekeroth 

  Bengt Johansson – ej närvarande 

 

 § 1. Mötets öppnande 

Mötet öppnades av ordföranden Hans-Bertil Fransson. 

 

§ 2. Föredragningslista 

Den föreslagna föredragningslistan godkändes. 

 

§ 3. Protokoll 

Protokoll från föregående styrelsemöte godkändes.  

 

§ 4. Ekonomi  

- Ann-Brith Gustafsson rapporterade att föreningens ekonomi är god. 

 

-Ansökan till Grevillis Fond om 15 000 kronor har skickats in. 

 

-Beslutades att vid deltagande i en tävling som anordnas i SPF:s namn kan man 

erhålla ett bidrag på 2000 kronor per aktivitet och år som täcker 

anmälningsavgifter och eventuella resekostnader. Förutsättningen för att erhålla 

bidraget är att man anmäler vilket/vilka datum tävlingen/tävlingarna avser och 

redovisar kostnaderna i god tid till kassören. 



 

 
 
 
 
 
 

 

-Ordföranden belyste de allt vanligt förekommande bluffmailen som dyker upp i 

flödet. 

  

§ 5.  Rapporter 

 -Hans-Bertil Fransson rapporterade att det varit en Utvecklingskonferens den 24 

oktober och att det har varit ett webbinarium som handlade om digital teknik i 

styrelsearbetet den 26 oktober. 

 

-Rapporterades att medlemsavgiften till Förbundet centralt höjs med 25 kronor 

år 2025. 

 

§ 6. Inbjudningar 

-Leda seniorer i digital teknik, 9 november. 

 

-Webbinarium: lansering av 2023 års hemtjänstindex, 16 november. 

 

-Mediekurs för Amatörjournalisten, 17 november.  

 

§ 7. Medlemsfrågor 

-Föreningen består idag av 847 medlemmar. 

 

-Styrelsens förberedelser inför Träff med nya medlemmar den 31okober gicks 

igenom.  

 

-Träff med aktivitetsansvariga i föreningen är inbjudna den 13 november som en 

uppskattning för det arbete de lägger ned i föreningen.  

 

-John-Gunnar Nilsson redogjorde för samtliga studiebesök som han har haft 

ansvar för under de åren som gått. 

 

§ 8. Inkommen post 

Inget att rapportera. 

 

§ 9. KPR 

Ewa Colliander rapporterade att de frågor som inte hanns med att behandlas på 

förra KPR tas upp på nästa möte. 

 



 

 
 
 
 
 
 

§ 10.  Utvecklingen av Hemsidan-Facebook-SPF- appen-Medlemsinformation 

Arbetet med hemsidan fortgår som planerat. Bland annat diskuterades 

bedrägerier på nätet. 

 

§ 11. Övriga frågor 

 -Styrelsen fick besök av valberedningen. 

 

-Styrelsen diskuterade och bestämde vilken landgång som ska beställas till 

aktivitetsträffen den 13 november. 

 

§ 12. Nästa möte 

 Måndagen den 27 november. Ann-Brith Gustafsson ansvarar för kaffet. 

  

§ 13. Avslutning 

Hans-Bertil Fransson avslutade mötet och tackade Göran för kaffe och gott 

kaffebröd. 

 

 

 Vid protokollet  Justeras 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 Birgitta Ribbstedt  Hans-Bertil Fransson  

 Sekreterare   Ordförande 


